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ХАРКІВСЬКИЙ НАЦІОНАЛЬНИЙ УНІВЕРСИТЕТ 

РАДІОЕЛЕКТРОНІКИ 

 

 

ПРОТОКОЛ № 7 

від 23.11.2023 року 

 

засідання постійно діючої комісії з оптимізації структури та фінансових 

витрат університету 

 

ПРИСУТНІ: 

Голова комісії – Василь РОССІХІН, проректор з ІКРА; 

заступник Голови комісії – Олексій ЛЯШЕНКО, декан факультету КІУ; 

секретар комісії – Ірина КОНОНЕНКО, заступник начальника відділу кадрів. 

 

Члени комісії: 

Андрій ФРОЛОВ, директор ННЦЗФН;  

Зоя ДУДАР, завідувачка кафедри І; 

Олександр ЛЕМЕШКО, завідувач кафедри ІКІ ім. В.В. Поповського; 

Валентин ФІЛАТОВ, завідувач кафедри ШІ; 

Віталій ТКАЧОВ, помічник ректора з питань ІТ;  

Аліна МІХНОВА, начальник навчального відділу; 

Наталія ТОХТАМИШ, заступник головного бухгалтера з ПФР;  

Сергій ЧЕПЕЛА, начальник відділу кадрів; 

Олександр КУШИЛІН, головний інженер. 

 

Запрошені: Наталя КОЗЕЛ, директор ЦПО. 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

 

1. Питання клопотання та погодження надбавок 1-му проректору ХНУРЕ. 

 

2. Пропозиції професора Валентина Філатова та професора Олександра 

Лемешка щодо роботи сервісних підрозділів ХНУРЕ. 

 

3. Поточні питання. 
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СЛУХАЛИ: 

 

1. Начальника відділу кадрів ЧЕПЕЛУ Сергія про надання ним Голові 

комісії з оптимізації структури та фінансових витрат Університету 

РОССІХІНУ Василю службової записки про розгляд на засіданні комісії 

питання про встановлення надбавок першому проректору Університету за 

високі досягнення в праці 50% та за виконання особливо важливої роботи 

50% згідно Постанови Кабінету Міністрів України від 30.08.2002 року № 

1298 та наказу МОН України від 26.09.2005 № 557. 

2. Голову комісії РОССІХІНА Василя про клопотання з питання надання 

надбавок першому проректору. 

3. Директора ЦПО Наталю КОЗЕЛ про вивід із простою методиста вищої 

категорії Хелемендик Т.І. на грудень 2023 року. КОЗЕЛ дуже ретельно 

обґрунтувала необхідність роботи Хелемендик, що пов'язано з 

супроводженням роботи навчальних курсів в університеті Комісія дала 

згоду рекомендувати в.о. ректора про дозвіл виходу на роботу методиста 

в/к ЦПО Хелемендик Т.І. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

 

1. Завідувач кафедри ІКІ ім. В.В. Поповського Олександр ЛЕМЕШКО про 

високу відповідальність методиста вищої категорії ЦПО Хелемендик 

Т.І. і якість і роботи на найвищому рівні по супроводженню навчальних 

курсів в університеті. 

 

2. СЛУХАЛИ: 

 

 

1. Завідувача кафедри ІКІ ім. В.В. Поповського Олександра ЛЕМЕШКА 

про показники роботи кафедр університету, які повинні бути високими для 

популяризації в умовах конкуренції нашого університету. Про роботу 

сервісних підрозділі університету: Лемешко підкреслив, що вони повинні 

більш ретельно відслідковувати інформацію про кафедри і нагадувати про 

своєчасне поновлення цієї інформації (відпрацьовувати звідні таблиці 

кафедр). Запропонував підняти в університеті питання про створення 

потужної електронної системи для навчальної, наукової активності кафедр. 

2. Завідувача кафедри IIII Валентина ФІЛАТОВА, який повністю підтримав 
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професора Лемешка О.В. в цьому питанні та додав, що кафедри повинні 

системно відображати інформацію. Надав план роботи на 2024 рік за 

загальним напрямом «Рейтинги». Також виніс пропозицію видати 

розпорядження з переліком питань до кафедр, які повинні бути відображені 

на сайті кафедри.  

3. Проректора з ІКРА, голову комісії РОССІХІНА Василя, який позитивно 

оцінив строки реалізації пунктів вищезгаданого плану. 

4. Помічника ректора з питань ІТ Віталія ТКАЧОВА про спроможність 

кафедр повністю надавати інформацію по рейтингам та про необхідність 

своєчасного оновлювання інформації про кафедри на сайті університету. 

5. Завідувачку кафедри ПІ ДУДАР Зою про пропозиції електронно 

анкетувати кафедри про роботу сервісних структурних підрозділів 

університету, також про координацію сервісних підрозділів університету. 

6. Начальника навчального відділу МІХНОВУ Аліну про те, що не всі 

кафедри на сайті відображають актуальну інформацію про кафедру. Що 

повинна буди електронна система документообігу в університет, але це 

об'ємна і потужна робота і що для цього необхідні висококваліфіковані 

працівники. 

7. Голову комісії, проректора з ІКРА РОССІХІНА Василя про його 

контроль за якістю роботи сервісних структурних підрозділів університету 

після проведення анкетування кафедри з питань сайтів кафедр. 

 

УХВАЛИЛИ: 

 

1. По першому питанню порядку денного всі члени комісії одностайно 

підтримали питання надання першому проректору надбавок за високі 

досягнення в праці у розмірі 50% посадового окладу та за виконання 

особливо важливої роботи у розмірі 50% посадового окладу, підкресливши, 

що роботи у першого проректора дуже багато, навчальний заклад працює в 

умовах воєнного стану та перший проректор Ігор РУБАН ще і виконує 

обов'язки ректора ХНУРЕ. 

2. По другому питанню: комісія постановила рекомендувати в.о. ректора 

дозволити вихід на роботу з простою методиста в/к ЦПО Хелемендик Т.І. 

на один місяць грудень 2023 року для супроводження навчальних курсів, 

що проходять в університеті. 

3. По третьому питанню: рекомендувати завідувачам кафедр ретельно 

слідкувати та перевіряти роботу кафедр університету по своєчасному 
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оновленню інформації на сайті університету стосовно кафедр, що 

необхідно для роботи сервісних структурних підрозділів університету. 

 

 

 

 

Головуючий Василь РОССІХІН 

 

 

Секретар Ірина КОНОНЕНКО 


